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Interpellation till Barn- och ungdomsnämndens 
ordförande 

Hyltes grundsärskoleelever som tidigare gick integrerade i vanlig klass ute på 
respektive enhet i sin hemort, är nu hopslagna till en enda klass på 
Kråkbergsskolan i Hylte. Det handlar om 10-12 elever som tidigare hade egna 
elevassistenter ute i vanlig klass, men som nu tillsammans ska dela på tre 
assistenter. Eleverna har olika funktionsnedsättningar, många har autism med en 
eller flera ytterligare diagnoser. När dessa elever sätts samman i en och samma 
klass skapar det oro och många missförstånd eleverna emellan. Mycket av 
skoltiden får ägnas åt att medla mellan eleverna, det leder inte sällan till fysiska 
angrepp eleverna emellan. Vi i sverigedemokraterna anser att skolan ska vara mer 
än bara en förvaringsplats av våra barn och unga, skolan ska ge alla elever de 
bästa förutsättningarna för att klara skolan. 

Med anledning av ovanstående: 

- Har inte alla våra elever rätt att få en bra utbildning utifrån sina 
förutsättningar? 

- Hur tänker BUN:s ordförande kring inkludering och exkludering av elever? 

Sve:~ Hylle genom: 2021-09-14 

Stina Isaksson gruppledare 
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